

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2023-08-30 kl 18:30

Plats: Zoo.se hallen, Brännland

Närvarande: Torgny Näslund, Marie Berggren, Kicki Johansson, Anders Högdal, Lena Wiklund, Margit Håkansson, Maria Juslin

Frånvarande: Emelie Lönnebrink, Susanne Granberg

§1 Ordförande öppnar mötet.

§2 Till justerare valdes Marie Berggren.

§3 Dagordningen godkändes med 7 övriga frågor.

§4 Genomgång av föregående protokoll, läggs till handlingarna.

§5 Rapportering

- Från VU – beslut att lämna in datorer för service, info om att endast tre personer kan vara beslutande i VU varför vice ordförande är adjungerad.
- Från SBK/ÖND – inget nytt att rapportera.
- Ekonomi – ser fortfarande bra ut på "totalen", viss eftersläpning på en del poster under sommaren.
- Från VG – de VG som lämnat rapport redovisar att träning och tävling pågått under sommaren och att planering för en intensiv höst pågår.

§6 Nytt klubbområde – när styrelsen hade möte med MEX före sommaren föreslog MEX ett område i Tjälamark (mittemot PEAB). Torgny har undersökt området närmare och bedömer att det är alltför kuperat och långsmalt för att passa för våra ändamål. Det skulle behövas stora mängder fyllnadsmaterial (146 lastbilslass) för att få jämna ytor, vilket skulle medföra mycket stora kostnader. Styrelsen diskuterar förslaget om yta mitt emot Forslundagymnasiet och bedömer att det finns så många fördelar med det förslaget att det måste utredas vidare. Ytterligare ett förslag har kommit på en yta i Piparböle. Oklart om det är möjligt då det troligen är vattenskyddsområde men värt att undersöka. Torgny fortsätter att försöka få kontakt med MEX för fortsatt dialog.

§7 Ön – stor aktivitet på området under sommaren, styrelsen beslutar att högst prioritet inför vintern är att få "Gula huset" i ordning. Torgny tar kontakt med Plan o Material.

§8 Övernattning på klubbområdet. Frågor har kommit vad som gäller för övernattning på klubbområdet med husbil/husvagn/tält på tider då det inte är tävling eller annat evenemang. Styrelsen beslutar att i det fall det enbart gäller en "kort övernattning" av hundmänniskor utan tillgång till el eller toalett kan man övernatta utan kostnad. Om man vill ha tillgång till toalett kostar det 100 kr/dygn, vill man ha el och toalett kostar det 150 kr/dygn.

§9 Sponsoravtal - uppföljning av Zoo.se avtal. Möte planerat till måndag 4 september.

§10 Planering för hösten

- Styrelsemöten måndag 2 oktober, måndag 27 nov.
- VG-möte 13 november 18:30.
- Medlemsmöte 3:e december 15:00 – möte och advent-trevligheter.

§11 Maria Juslin har hållit i den administration som behövs för att klubben ska kunna dela ut utmärkelser på årsmötet. Maria har många uppdrag och behöver få lämna över detta till annan person i klubben. Förfrågan läggs ut på Facebook.

§12 Ekonomirutiner. Styrelsen påminner om att originalkvitton ska finnas för att ersättning för utlägg ska kunna betalas ut. Eventuella avvikelser ska hanteras av AU.

Vi behöver också få bättre rutiner för märkning av fakturor – i dag får kassören lägga orimligt mycket tid för att kunna sortera fakturor på rätt VG. Frågan behöver lösas i samråd med VG.

§13 Övriga frågor

- Kicki W föreslår samarbete med Hörnefors Schäferhundklubb när det gäller mentalbeskrivning (MH). Då UBHK i dagsläget inte kan erbjuda MH anser styrelsen att förslaget är intressant och att formerna för samarbete behöver tydliggöras innan vi går vidare. Torgny tar kontakt för dialog.
- Östtogs skola vill boka Ön 13 sep 12:30-15:30 för skoljogg. Godkänns.
- Fråga om hyra av Brännlandshallen för kurs "sund med hund" för Sveriges Hundungdom. Hanteras av VG Brännlandshallen, samma hyreskostnad som vanligt.
- Fråga om kurs med Eva B. Hanteras av HUG.
- Fråga om att hyra nedlagd Padelhall som träningshall. Inte aktuellt i nuläget.
- Tävling i Heelwork planerad, styrelsen noterar att UBHK inte har en VG för Heelwork, inte heller budget. Om det fortsatt ska anordnas tävlingar behöver en VG inrättas och budget lämnas in.
- Fråga från medlemmar om varför det finns två kalendrar på hemsidan, upplevs som rörigt. Önskemål om att endast en kalender ska finnas.

§14 Mötet avslutas

Vid protokollet

Margit Håkansson

Justeras

Torgny Näslund

Marie Berggren